
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30/08/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Διώχνουν νεφροπαθείς λόγω αναστολής εργασίας νοσηλευτριών στο 

νοσοκομείο Αργοστολίου» 

 
 
Κύριε Υπουργέ,  
 

Νεφροπαθείς του νοσοκομείου του Αργοστολίου καταγγέλλουν, μετά από 
επικοινωνία τους μαζί μας, τις απαράδεκτες συνθήκες που επικρατούν στο 
νοσοκομείο της Κεφαλλονιάς. Συγκεκριμένα, όπως μας μετέφεραν, οι 
αιμοκαθαιρόμενοι ασθενείς του εν λόγω νοσοκομείου, που εξυπηρετούνται στην 
μονάδα τεχνητού νεφρού του, αναγκάζονται να εγκαταλείψουν το νησί για να 
βρουν αλλού μονάδες αιμοκάθαρσης, λόγω αναστολής εργασίας ανεμβολίαστων 
νοσηλευτριών, η οποία θα τεθεί σε ισχύ από 1 Σεπτεμβρίου, όπως ορίζει ο νόμος. 
Στο εν λόγω νοσοκομείο, από τις οκτώ νοσοκόμες που εξυπηρετούν τους 
νεφροπαθείς στη διαδικασία της αιμοκάθαρσης, οι τέσσερις είναι ανεμβολίαστες 
και από τις υπόλοιπες, μόνον τρεις μπορούν να εξυπηρετήσουν τους ασθενείς, 
γιατί η μία είναι μαθητευόμενη, με αποτέλεσμα, οι περίπου τριάντα 
αιμοκαθαιρόμενοι του νησιού να μην μπορούν να εξυπηρετηθούν και να πρέπει να 
αναζητήσουν άλλου μονάδα αιμοκάθαρσης. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Είχατε προβλέψει το ανωτέρω πρόβλημα, που θα προκύψει από την αναστολή 
εργασίας των ανεμβολίαστων υγειονομικών στελεχών στο νοσοκομείο του 
Αργοστολίου; 
 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, ώστε να επιλυθεί το πρόβλημα της 
άρτιας εξυπηρέτησης των ασθενών που χρήζουν αιμοκάθαρση και η οποία 
πραγματοποιείται σε συγκεκριμένες μέρες στο νοσοκομείο του Αργοστολίου; 
 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://ekefalonia.gr/sok-sto-nosokomeio-argostoliou-diochnoun-nefropatheis-logo-anastolis-ergasias-
nosileftrion/  
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